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§ 10 
Svar på medborgarförslag - Upprustning Äppelviken  
BRO 2024/445 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag har inkommit till Bromma stadsdelsnämnd 
gällande upprustning av Äppelviken. Förslagsställaren menar att 
skötseln av utemiljön i Äppelvikshamnen är eftersatt och föreslår att 
staden ska ta fram en åtgärdsplan för att återställa miljön och skapa 
trygghet och tillgänglighet. 
 
Förvaltningen instämmer med att Brommas strandpromenader ska 
vara trygga och tillgängliga men har vid den senaste inventeringen 
inte identifierat några särskilda skötselbehov på platsen, utöver det 
som genomförs löpande. I första hand genomförs gallring av träd 
som utgör en säkerhetsrisk för förbipasserande. Förvaltningen låter 
skott av ungträd växa upp under en femårsperiod för att sedan 
genomföra gallring och spara ungträd som på längre sikt ska ersätta 
de gamla träden. Förvaltningen ska ha önskemålet i åtanke vid 
planering av framtida åtgärder men ser inte behov av en särskild 
skötselplan för Äppelvikshamnen utöver de tjänstebeskrivningar 
som redan finns. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1759345 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag - 
Upprustning Äppelviken 
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